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încheiat cu ocazia şedinţei extraordinare a Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara din  data de 18.03.2008 

 
 

   Conducerea şedinţei este exercitată de d-nul Răscoleanu Pavel 
care a fost ales preşedinte de şedinţă prin Hotărârea Consiliului Local al 
Municipiului Hunedoara nr.28/2008 adoptată prin votul deschis al majorităţii 
consilierilor locali în funcţie. Durata mandatului preşedintelui de şedinţă este de 2 
luni. 

 
  Dl. Răscoleanu Pavel: 

              „Dăm citire rugăciunii „Tatăl Nostru” 
  Declar deschisă şedinţa de astăzi a Consiliului local al 

municipiului Hunedoara, anunţându-vă că din totalul de 20 consilieri şi-au 
înregistrat prezenţa până la această oră un număr de 17 consilieri. Lipsesc 
motivat: Bar Sorin, Şerban Ioan Daniel şi Chiş-Şerban Ana-Aurelia. 

Vă informez că la şedinţa de astăzi participă de drept: dl. primar 
Nicolae Schiau, dl. viceprimar Simion Jitian şi  d-nul secretar Aurel Raţă-
Bugnariu. 

Ca invitaţi participă d-na director economic Căpâlnă Daniela, d-nul 
Furca Tiberiu – director S.P.L.S. Poliţia Comunitară. 

Domnul  primar prezintă ordinea de zi .  

Se supune la vot ordinea de zi, care se aprobă cu unanimitate de 
voturi.  

Cunoscându-se şi aprobându-se ordinea de zi, rog pe domnii 
consilieri care au un interes patrimonial, fie personal, fie prin soţ, soţie, afin 
sau rude până la gradul IV inclusiv, în problemele supuse dezbaterilor 
Consiliului local, să anunţe înainte de a intra în dezbaterea ordinii de zi, 
pentru a se consemna în procesul verbal. 

 
Vă aducem la cunoştinţă faptul că hotărârile adoptate de 

Consiliul local cu încălcarea dispoziţiilor art.46 alin.(1) din Legea 
administraţiei publice locale nr.215/2001, republicată,  cu modificările şi 
completările ulterioare, sunt nule de drept. 
 
 

 



La punctul 1 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adoptă cu votul 
majorităţii consilierilor în funcţie). 

- d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare  
„La baza acestui proiect stă analiza execuţiei de casă la data 

de14.03.2008, din care rezultă, la venituri o sumă de 1.800.000 lei suplimentar 
faţă de veniturile  prognozate pentru această perioadă, de asemenea aceşti bani 
au fost repartizaţi pe diverse capitole de cheltuieli, funcţie de necesităţile de 
rezolvare a problemelor urgente şi a celor legate de investiţiile deja aprobate prin 
bugetul iniţial. 

 De asemenea, vor apărea astfel de rectificări bugetare mai des, 
pentru că, după cum ştiţi, Capitolul de Învăţământ a fost aprobat pe unităţi de 
învăţământ şi apar deja o serie întreagă de depăşiri faţă de sumele prognozate, 
în special la utilităţi, datorită facturilor, am fost în situaţia de a nu putea să plătim 
o serie de facturi pentru că nu aveau prevederi bugetare . Deci, probabil vom 
avea, mai des astfel de rectificări ale bugetului local.” 

 
- d-lui Răscolean Pavel care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-lui Boiangiu Maria care prezintă raportul comisiei juridice 
-    d-lui  Buzea Gheorghe care prezintă raportul comisiei de urbanism 

                 -    d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură. 
                 -    d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerţ. 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi 
a hotărârii pe ansamblu.  

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-16 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.54/2008 se aprobă în unanimitate. 

 
 

La punctul 2 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adoptă cu votul 
majorităţii consilierilor în funcţie). 

- d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare  
- d-lui Răscolean Pavel care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-lui Boiangiu Maria care prezintă raportul comisiei juridice 

                 -    d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerţ. 
 

În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri.  
 
Dl. Magaon Jane: 
”Eu sunt de acord cu aceste preţuri stabilite, dar aş vrea să se 

stabilească şi ce trebuie să facă agenţii comunitari, pentru că în ultima perioadă 
se ocupă mai mult de resturi menajere şi mai vin şi spun că sunt în subordinea  
d-nului viceprimar, sau a d-nului primar, eu consider că sunt în slujba comunităţii. 

Vin şi dau amenzi, au nişte comportamente un pic ieşite din comun, 
şi ar trebui să fie stabilit clar ce atribuţiuni au.” 



Dl. Primar Schiau Nicolae: 
„Aici este foarte clar, acest proiect este pentru cei care au atribuţii 

de pază, nu este vorba de cei de pe ordine publică. 
Dar pentru cei de pe ordine publică, la care bănuiesc că faceţi 

referire, ei acţionează tot în baza unui regulament cadru, şi au în atribuţii, date 
prin hotărâre de consiliu, au competenţe de a aplica sancţiuni. Este vorba de 
acele prevederi, stabilite printr-o hotărâre de consiliu local, legată de stabilirea 
contravenţiilor la nivelul unităţii administrativ-teritoriale, pe domeniul public şi 
privat. Nu cred că au ieşit din acel cadru stabilit de către consiliul local. 

 Faptul că unii agenţi economici nu doresc să respecte nişte reguli 
şi scot deşeurile pe care le produc în firmă şi le depozitează pe spaţiile 
destinate gunoaielor menajere, eu cred că până la urmă trebuie să intervină 
cineva. 

Mie nu mi se pare normal, ca agenţii din cadrul Poliţiei Comunitare 
să adune caii din zonele verzi şi să îi ducă la Grădina Zoologică. Suntem 
sesizaţi de cetăţeni, iar celor de la Poliţia comunitară le-ar conveni să nu aibă 
treabă cu astfel de nereguli, dar sunt de competenţa lor şi este stabilită printr-o 
hotărâre de consiliu.” 

 
Dl. Furca Tiberiu: 
„Probabil că mai este încă de lucru la modul de exprimare al 

agenţilor comunitari, poate uneori la atitudinea lor, dar vă rog să înţelegeţi că 
sunt oameni care au dat un examen, iar noi ne străduim să-i cizelăm, să-i 
formăm.” 

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe 
articole şi a hotărârii pe ansamblu.  

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.55/2008 se aprobă în unanimitate. 

 
 

La punctul 3 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adoptă cu votul a 
2/3 din numărul  consilierilor în funcţie). 

- d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare  
- d-lui Răscolean Pavel care prezintă raportul comisiei de buget. 

 
În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri.  
Dl. Magheru Liviu: 
”Am o singură întrebare, nu am înţeles. Cum vine: obţinut prin 

contract de vânzare-cumpărare? Deci proprietarul respectiv a cumpărat terenul, 
nu am înţeles această noţiune.” 

 



Dl.Secretar Aurel Raţă-Bugnariu : 
„Proprietarul respectiv a cumpărat imobilul, casa, a obţinut-o prin 

vânzare-cumpărare şi acum i se atribuie terenul aferent casei. 
Prevederile vechilor legi, la încheierea contractului de vânzare-

cumpărare i se atribuia în folosinţă gratuită suprafaţa de sub construcţie. 
Restul, trecea în proprietatea statului şi se încheia un contract de închiriere.” 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu.  
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.56/2008 se aprobă în unanimitate. 

 
La punctul 4 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adoptă cu votul 

majorităţii consilierilor în funcţie). 
- d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare  
- d-lui Răscolean Pavel care prezintă raportul comisiei de buget. 
-    d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi 

a hotărârii pe ansamblu.  
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.57/2008 se aprobă în unanimitate. 
 
La punctul 5 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adoptă cu votul 

majorităţii consilierilor în funcţie). 
- d-nul primar care prezintă Nota de fundamentare (fiindcă iniţiatorul, 

d-na consilier local Chiş Şerban Ana-Aurelia, lipseşte) 
- d-lui Răscolean Pavel care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-lui Boiangiu Maria care prezintă raportul comisiei juridice 

                 -    d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură. 
 

În continuare se dă cuvântul d-lor consilieri.  
 
D-na Băloiu Maria: 
”Această fetiţă este recomandată şi de Agenţia Naţională a 

Sportului, în speţă de d-na Marieta Ilcu.  
Această fată este campion naţional şi european.” 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe 

articole şi a hotărârii pe ansamblu.  



Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.58/2008 se aprobă în unanimitate. 

 
La punctul 6 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adoptă cu votul 

majorităţii consilierilor în funcţie). 
- d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare  
- d-lui Răscolean Pavel care prezintă raportul comisiei de buget. 
- d-lui Boiangiu Maria care prezintă raportul comisiei juridice 

                 -    d-lui Artean Mircea care prezintă raportul comisiei de cultură. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi 

a hotărârii pe ansamblu.  
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.59/2008 se aprobă în unanimitate. 

 
 

              Dl. Răscoleanu Pavel: 
„Întrucât am epuizat punctele înscrise pe ordinea de zi, declar 

închisă şedinţa de azi a consiliului local." 
 
 
 

          PREŞEDINTE,                  SECRETAR,                  ÎNTOCMIT,   
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



R O M Â N I A 
JUDEŢUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 
 

MINUTA 
şedinţei extraordinare a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara  

din  data de 18.03.2008 
 
 

Punctul 1 al ordinii de zi  proiect de hotărâre  privind rectificarea 
bugetului  local al  municipiului Hunedoara, pe anul 2008. 

Hotărârea nr.54/2008 se aprobă în unanimitate. 
 

Punctul 2 al ordinii de zi  proiect de hotărâre  privind stabilirea 
tarifelor pentru prestarea de către Poliţia Comunitară a serviciilor de pază bunuri 
şi valori, pe anul 2008. 

Hotărârea nr.55/2008 se aprobă în unanimitate.                                                 
                                                                                                                                                                                   
Punctul 3 al ordinii de zi  proiect de hotărâre privind propunerea de 

trecere a unor terenuri din administrarea Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara  în proprietatea privată a actualilor deţinători ai construcţiilor.  

Hotărârea nr.56/2008 se aprobă în unanimitate.                                                 
 
Punctul 4 al ordinii de zi  proiect de hotărâre privind aprobarea 

încheierii unui protocol de colaborare între Consiliul Local al Municipiului 
Hunedoara şi Partida Romilor „Pro Europa”, precum şi alocarea sumei de  
20.100 lei, din bugetul local, în vederea organizării manifestării „Ziua Mondială a 
Romilor”, în data de 6 aprilie 2008.  

Hotărârea nr.57/2008 se aprobă în unanimitate.                                                 
 
Punctul 5 al ordinii de zi  proiect de hotărâre privind aprobarea 

alocării sumei de 1.000 lei, din bugetul local al municipiului Hunedoara, în 
vederea sprijinirii elevei IOAN DIANA-ANDREEA-ANIELA pentru a se putea 
deplasa la TREVISTO-ITALIA, în perioada 27-30 martie 2008, unde participă la 
CAMPIONATUL EUROPEAN de KARATE. 

Hotărârea nr.58/2008 se aprobă în unanimitate.                                                 
 
Punctul 6 al ordinii de zi  proiect de hotărâre privind  aprobarea 

alocării sumei de 3.070 lei, din bugetul local al municipiului Hunedoara, pentru 
desfăşurarea  Conferinţei Naţionale de Matematici Elementare, eveniment care 
va avea loc în perioada 20-22 martie 2008. 

Hotărârea nr.59/2008 se aprobă în unanimitate.                                                 
 

SECRETAR, 
Aurel Raţă-Bugnariu 


